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Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τους κ.κ Υπουργούς  

Υποδομών και Μεταφορών 

Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας 

  

Θέμα: «Άρση της κατάστασης επικινδυνότητας στον οικισμό Βρίσας 

Λέσβου» 

  

Ο Βουλευτής Ιωάννης Μπουρνούς καταθέτει προς τους κ.κ Υπουργούς 

Υποδομών & Μεταφορών και Κλιματικής Κρίσης & Πολιτικής Προστασίας 

αναφορά με την κοινή επιστολή της Τοπικής Κοινότητας Βρίσας, του Συλλόγου 

Σεισμοπαθών Βρίσας, του Εκπολιτιστικού Συλλόγου Βρίσας «Ο Άγιος 

Κωνσταντίνος και του Πολιτιστικού Συλλόγου Βρισαγωτών Λέσβου Αθήνας με 

την οποία εκφράζονται η έντονη διαμαρτυρία και η εύλογη ανησυχία για την  

παρατεταμένη ισχύ της κατάστασης επικινδυνότητας - που έχει κηρυχθεί η 

περιοχή λόγω του σεισμού της 12ης Ιουνίου 2017 – και τις σοβαρότατες 
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οικονομικές και κοινωνικές συνέπειες που επιφέρει το υφιστάμενο καθεστώς 

στην τοπική κοινωνία. 

Επισημαίνεται στην επιστολή ότι η μη άρση της κατάστασης επικινδυνότητας – 

παρά την θετική προς τούτο εισήγηση της Διεύθυνσης Αποκατάστασης 

Επιπτώσεων Φυσικών Καταστροφών (ΔΑΕΦΚ) - δημιουργεί, πλέον, συνθήκες 

εγκατάλειψης του οικισμού και επιδεινώνει περαιτέρω τη δυνατότητα του 

χωριού να επιστρέψει σε κάποια μορφή κανονικότητας και να ξαναζωντανέψει 

ως κοινότητα.  

Οι τοπικοί φορείς, αφού στηλιτεύουν την ολιγωρία και τις καθυστερήσεις των 

αρμόδιων υπηρεσιών της Πολιτείας όσον αφορά στην διεκπεραίωση των - 

σχετικών με την αποκατάσταση της περιοχής - υποθέσεων, αιτούνται να 

ενημερωθούν για τους πραγματικούς λόγους της μη άρσης της κατάστασης 

επικινδυνότητας καθώς και για τις ενέργειες που προτίθενται να προβούν οι 

αρμόδιοι Υπουργοί για την ικανοποίηση του εύλογου και δίκαιου αιτήματός 

τους.   

   

     Επισυνάπτεται η επιστολή. 

Παρακαλούμε για την απάντηση, τις σχετικές ενέργειες και να μας 

ενημερώσετε σχετικά. 

  

Ο καταθέτων βουλευτής 

Μπουρνούς Ιωάννης 



 



 



 




